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J E G Y Z Ő K Ö N Y V 

 
 
Készült: Szekszárd Megyei Jogú Város Önkormányzata Közgyűlése Pénzügyi Bizottságának 
2022. december 13. (kedd) 8 órakor Szekszárd Megyei Jogú Város Polgármesteri Hivatalának 
Dísztermében megtartott rendkívüli nyilvános üléséről. 
 
Jelen vannak:    Máté Péter elnök; 

Kajos Endre Károly bizottsági tag;  
Tóth Róbert bizottsági tag; 

 
Távolmaradt:    Kővári László bizottsági tag; 
 
Tanácskozási joggal megjelentek: dr. Holczer Mónika igazagtóságvezető; 

dr. Varga András osztályvezető; 
Szántóné Karl Rita osztályvezető; 
Tomicsek Norbert jogász; 
 

Meghívott:    Bay Attila ügyvezető igazgató; 
     Szabó Antal ügyvezető igazgató; 
 
Ülés közben érkezett:  Móra Viktória elnökhelyettes; 
 
 
Az elnök köszönti a megjelenteket, egyúttal megállapítja, hogy az 5 tagú bizottságból 3 tag 
van jelen, a bizottság határozatképes. A nyilvános ülést 8 órakor megnyitja. 
 
Az elnök szavazásra teszi fel a napirendet, amelyet a bizottság 3 igen szavazattal 
egyhangúlag elfogadott és a következő napirendet állapította meg: 
 

NAPIREND 
 
1. napirendi pont:  

Szekszárd Megyei Jogú Város Önkormányzata közgyűlésének …./2022. (….) önkormányzati 
rendelete a személyes gondoskodást nyújtó ellátások térítési díjáról szóló 36/2001. (XII . 
21.) önkormányzati rendelet módosításáról (tervezet)- Közgyűlési előterjesztés 
véleményezése 
(272. számú közgyűlési előterjesztés) 
Előterjesztő: Ács Rezső polgármester 
Előadó: Szántóné Karl Rita osztályvezető 
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Meghívott: Bay Attila ügyvezető igazgató 
 
2. napirendi pont:  

Javaslat az Alisca Terra Regionális Hulladékgazdálkodási Nonprofit Kft. hitelfelvételéhez 
kapcsolódó tulajdonosi döntésekre- Közgyűlési előterjesztés véleményezése 
(284. számú közgyűlési előterjesztés) 
Előterjesztő: Ács Rezső polgármester 
Előadó: Szabó Antal ügyvezető igazgató 
 
3. napirendi pont:  

Javaslat az önkormányzat kizárólagos és többségi tulajdonában álló gazdasági társaságok 
javadalmazási szabályzatának elfogadásáról- Közgyűlési előterjesztés véleményezése 
(286. számú közgyűlési előterjesztés) 
Előterjesztő: Ács Rezső polgármester 
Előadó: dr. Biró Gyula aljegyző 
 
4. napirendi pont:  

Szekszárd Megyei Jogú Város Önkormányzata közgyűlésének …../2022. (……) önkormányzati 
rendelete egyes önkormányzati rendeletek bevételnövekedési és egyéb célú módosításáról 
(tervezet)- Közgyűlési előterjesztés véleményezése 
(287. számú közgyűlési előterjesztés) 
Előterjesztő: Ács Rezső polgármester 
Előadó: dr. Varga András osztályvezető 
 

1. napirendi pont:  

Szekszárd Megyei Jogú Város Önkormányzata közgyűlésének …./2022. (….) önkormányzati 
rendelete a személyes gondoskodást nyújtó ellátások térítési díjáról szóló 36/2001. (XII . 
21.) önkormányzati rendelet módosításáról (tervezet)- Közgyűlési előterjesztés 
véleményezése 
(272. számú közgyűlési előterjesztés) 
Előterjesztő: Ács Rezső polgármester 
Előadó: Szántóné Karl Rita osztályvezető 
Meghívott: Bay Attila ügyvezető igazgató 
 
Máté Péter elnök: Az első napirendi pont a személyes gondoskodások térítési díjairól szóló 

rendelet módosítása. Ki egészíti ki? 

Szántóné Karl Rita osztályvezető: Annyi kiegészítésem lenne, hogy a kettes számú 

mellékletben elírás történt. Ott maradt a régi ár, de ott az emelt ár lesz a javaslatban. Ez a 

tizedik oldalon van.  

Bay Attila ügyvezető igazgató: Megint mínuszos volt a nyersanyag áremelkedések miatt az 

előállítás. Kénytelenek vagyunk árat emelni. Közben a jegyző úrral egyeztettünk. A rezsi 

kiigazítás volt a téma. Elég érdekes számok voltak ott is. Ezeket végül rendeztük, de minimális 

különbség lett a végeredmény. Szóval itt sem történt nagy változás. 
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Máté Péter elnök: Most akkor akárhányszor lesz áremelkedés, akkor újra lesz egy módosító 

javaslat előttünk az áremelésről?  

Bay Attila ügyvezető igazgató: Hát én úgy számolok, hogy remélhetőleg nem lesz szükség 

most legalább fél évig áremelésre ezután. 

dr. Holczer Mónika igazgatóságvezető: Ráadásul nemcsak a Közgyűlésnek, hanem 3 környező 

település képviselőtestületének és a 2 társulásunknak is el kell fogadnia ezeket a javaslatokat. 

Egyébként a 2 társulás társulási tanácsa támogatta a javaslatot. 

Szántóné Karl Rita osztályvezető: Tulajdonképpen 2 alkalommal kell felülvizsgálni ezeket 

évente. 

Máté Péter elnök: Van erre tartalékunk? 

Szántóné Karl Rita osztályvezető: Hozzá kell tenni, hogy technikai jellegű okok miatt ez csak 

februárban lép életbe. 

Bay Attila ügyvezető igazgató: Nem jó hír egyébként, de túléljük valahogy.  

Kajos Endre tag: Honnan tudjuk, hogy ez az árváltozás így elég lesz? 

Bay Attila ügyvezető igazgató: Az árváltozások, a rezsiemelkedés, a bérminimum és a 

minimálbéremelkedés, az energia árváltozás is érint minket, bár ez utóbbi nem annyira 

jelentősen. Egyébként nem igazán látjuk ezt a jövőben, hogy mi mennyi lesz. Mi is a hírekből 

tájékozódunk. 

Szántóné Karl Rita osztályvezető: Azt tudni kell még, hogy az önkormányzatnak 65 000 000 Ft 

többletkiadást fog eredményezni. Eddig nem tisztázott, hogy erre az állami támogatás több 

lesz, mert ha nem akkor ez többletkiadás lesz. 

Kérdés, hozzászólás ezzel kapcsolatban nem hangzott el. 

 
Az elnök szavazásra teszi fel a megfogalmazott határozati javaslatot, melyet a bizottság 3 
igen szavazattal, egyhangúlag elfogadott, és a következő határozatot hozta: 
 

Szekszárd Megyei Jogú Város Önkormányzata Közgyűlése Pénzügyi 

Bizottságának 

78/2022. (XII.13.) határozata 

a személyes gondoskodást nyújtó ellátások térítési díjáról szóló 

36/2001. (XII. 21.) önkormányzati rendelet módosításáról 

 

Szekszárd Megyei Jogú Város Önkormányzata Közgyűlésének Pénzügyi 
Bizottsága a személyes gondoskodást nyújtó ellátások térítési díjáról 
szóló 36/2001. (XII.21.) önkormányzati rendelet módosításáról szóló 
rendelettervezetet a Közgyűlésnek elfogadásra javasolja azzal, hogy a 
rendelettervezet 2. számú mellékletének 1.1.3. pontjában a javasolt 
összeg 920 forint/nap-ban kerüljön megállapításra. 
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Határidő: 2022. december 13. 
Felelős: Máté Péter elnök 

dr. Holczer Mónika igazgatóságvezető 

 
2. napirendi pont:  

Javaslat az Alisca Terra Regionális Hulladékgazdálkodási Nonprofit Kft. hitelfelvételéhez 
kapcsolódó tulajdonosi döntésekre- Közgyűlési előterjesztés véleményezése 
(284. számú közgyűlési előterjesztés) 
Előterjesztő: Ács Rezső polgármester 
Előadó: Szabó Antal ügyvezető igazgató 
 
Máté Péter elnök: A második napirend az Alisca Terra hitelfelvételével kapcsolatos 

véleményezés. Ügyvezető Úr kérlek. 

Szabó Antal ügyvezető igazgató: A tavalyi évben óriási szükségünk volt a folyószámlahitelre. 

A Vertikal nem fizetett ki minket 5 hónapig. Az idén pedig az energia és egyéb 

költségemelkedések eredményeznek olyan helyzetet, hogy szükségünk lesz erre a 

folyószámlahitelre. Jövőre ugye új rendszer lesz kialakítva. Visszakaptuk a minősítésünket, így 

már szinte olyan helyzet lesz, hogy majdnem direktbe lehetünk MOL alvállalkozók. Persze 

ebben az úgynevezett régiókoordinátori rendszerben értelmezhető ez. Jövőre tehát 

megpróbáljuk megszerezni a legjobb pozíciókat.  

Móra Viktória az ülésterembe megérkezik 8 óra 15 perckor. Jelen van 4 fő bizottsági tag, a 

bizottság határozatképes. 

Máté Péter elnök: Mennyi hitelre van szükség? 

Szabó Antal ügyvezető igazgató: 100 000 000 Ft. 

Máté Péter elnök: Kitől veszed fel?  

Szabó Antal ügyvezető igazgató: Takarék Banktól. A kondíciók tőlünk függetlenek és a BUBOR-

hoz van kötve. 

Kérdés, hozzászólás ezzel kapcsolatban nem hangzott el. 

 
Az elnök szavazásra teszi fel a megfogalmazott határozati javaslatot, melyet a bizottság 4 
igen szavazattal, egyhangúlag elfogadott, és a következő határozatot hozta: 
 

Szekszárd Megyei Jogú Város Önkormányzata Közgyűlése Pénzügyi 

Bizottságának 

79/2022. (XII.13.) határozata 

az Alisca Terra Regionális Hulladékgazdálkodási Nonprofit Kft. 
hitelfelvételéhez kapcsolódó tulajdonosi döntésekről 
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Szekszárd Megyei Jogú Város Önkormányzata Közgyűlésének Pénzügyi 
Bizottsága a „Javaslat az Alisca Terra Regionális Hulladékgazdálkodási 
Nonprofit Kft. hitelfelvételéhez kapcsolódó tulajdonosi döntésekre” 
tárgyú előterjesztés határozati javaslatát a Közgyűlésnek elfogadásra 
javasolja.  
 
Határidő: 2022. december 13. 
Felelős: Máté Péter elnök 

dr. Holczer Mónika igazgatóságvezető 

 

Máté Péter elnök: Javadalmazási szabályzatról ki tud tájékoztatást nyújtani, mert nem látom 

itt az előadót? 

dr. Holczer Mónika igazgatóságvezető: Ezzel kapcsolatban Tomicsek Norbert jogász kollégám 

is tudna pontos felvilágosítást adni. Ha szeretné a bizottság lehívom. Amíg nem érkezik meg, 

esetleg tudná tárgyalni a bizottság a 4. napirendi pontot.  

Máté Péter elnök: Jó rendben. Akkor ügyrendi javaslatom a 3. és 4. napirendi pont 

sorrendjének megcserélése. 

Máté Péter elnök ügyrendi javaslatát szavazásra bocsájtja, amelyet a bizottság 4 igen 

szavazattal egyhangúlag elfogad. 

3. napirendi pont: 

Szekszárd Megyei Jogú Város Önkormányzata közgyűlésének …../2022. (……) önkormányzati 
rendelete egyes önkormányzati rendeletek bevételnövekedési és egyéb célú módosításáról 
(tervezet)- Közgyűlési előterjesztés véleményezése 
(287. számú közgyűlési előterjesztés) 
Előterjesztő: Ács Rezső polgármester 
Előadó: dr. Varga András osztályvezető  
 
dr. Varga András osztályvezető: Díjemelésekkel kapcsolatos intézkedések vizsgálatára kértek 

fel minket. Az infláció követése volt a cél. KSH adatok és más hasonló városok díjszabásait 

vizsgáltuk meg. Nézzük az elsőt. A temetőnél inflációkövető emelést irányoztunk elő. Ezzel 

sem fogjuk egyébként elérni, hogy a bevételek elérjék az infláció mértékét. Piac, itt az 

üzemeltető javasolt, vagyis a Vagyonkezelő Nkft. Parkolóknál már régóta nem volt emelés. 

Egyébként itt megvizsgáltuk más települések rendelkezéseit is vizsgáltuk. Körülbelül most 

értük utol mások árait, ahol egyébként valószínűleg most emelés lesz. Szekszárd közlekedési 

kártyára is érkezett 2 kérelem. Ezek is bele vannak téve az előterjesztésre.  

Kajos Endre tag: Várható valami olyan, hogy új zónát fognak meghatározni? 

dr. Varga András osztályvezető: Nincs ilyen tervben. A közterület használati díj szintén infláció 

követő.  
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dr. Holczer Mónika igazgatóságvezető: Vannak még itt más technikai jellegű módosítások is a 

rendelettervezetben, mint a közművelődési rendelet, egészségügyi alapellátások körzeteire 

vonatkozó rendelet, anyakönyvi rendelet és a költségvetési rendelet módosítása is. 

Máté Péter elnök: Tárgyalásra javasolom a rendelettervezetet.  

Kérdés, hozzászólás ezzel kapcsolatban nem hangzott el. 

 
Az elnök szavazásra teszi fel a megfogalmazott határozati javaslatot, melyet a bizottság 4 
igen szavazattal, egyhangúlag elfogadott, és a következő határozatot hozta: 
 

Szekszárd Megyei Jogú Város Önkormányzata Közgyűlése Pénzügyi 

Bizottságának 

80/2022. (XII.13.) határozata 

egyes önkormányzati rendeletek bevételnövekedési és egyéb célú 

módosításáról szóló rendelettervezetről 

 

Szekszárd Megyei Jogú Város Önkormányzata Közgyűlésének Pénzügyi 
Bizottsága az egyes önkormányzati rendeletek bevételnövekedési és 
egyéb célú módosításáról szóló rendelettervezetet a Közgyűlésnek 
tárgyalásra javasolja. 
 
Határidő: 2022. december 13. 
Felelős: Máté Péter elnök 

dr. Holczer Mónika igazgatóságvezető 

4. napirendi pont:  

Javaslat az önkormányzat kizárólagos és többségi tulajdonában álló gazdasági társaságok 
javadalmazási szabályzatának elfogadásáról- Közgyűlési előterjesztés véleményezése 
(286. számú közgyűlési előterjesztés) 
Előterjesztő: Ács Rezső polgármester 
Előadó: dr. Biró Gyula aljegyző 
 
dr. Tomicsek Norbert jogász: Mind a 10 gazdasági társaság többségi tulajdonban van. Két évig 
egy korábbi rendelkezés értelmében nem állapítanak meg prémiumot az ügyvezetőknek. Volt 
azonban egy egyeztetés az ügyvezetőkkel, amit alpolgármester úr hívott össze. Ott felvetődött 
a prémiumrendelkezések felülvizsgálata. A köztulajdonban álló gazdasági társaságokról szóló 
törvény úgy rendelkezik, hogy együttesen kell megállapítani egy egységes javadalmazási 
szabályzatot. Most megkerestük az ügyvezetőket, hogy hívják össze a felügyelőbizottságokat, 
hogy véleményezzék ezeket a javaslatokat. Most ott tartunk, hogy többnyire a FEB 
vélemények beérkeztek. Néhány társaságtól még ezt várjuk.  
 
Máté Péter elnök: Volt ebből probléma korábban, hogy volt, hogy valaki megfelelt a 
feltételeknek, de mégsem adtunk prémiumot.  
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dr. Tomicsek Norbert jogász: Én azt tudom mondani ezzel kapcsolatban, hogy a Közgyűlés 
mérlegelési jogkörét beleraktuk ebbe a javaslatba. Korábban az volt a probléma, hogy nem 
voltak objektív feltételek meghatározva az odaítéléssel kapcsolatban.  
 
Máté Péter elnök: Tárgyalásra javasolom a rendelettervezetet.  
 
Kérdés, hozzászólás ezzel kapcsolatban nem hangzott el. 

 
Az elnök szavazásra teszi fel a megfogalmazott határozati javaslatot, melyet a bizottság 4 
igen szavazattal, egyhangúlag elfogadott, és a következő határozatot hozta: 
 

Szekszárd Megyei Jogú Város Önkormányzata Közgyűlése Pénzügyi 

Bizottságának 

81/2022. (XII.13.) határozata 

az önkormányzat kizárólagos és többségi tulajdonában álló gazdasági 

társaságok javadalmazási szabályzatáról 

 

Szekszárd Megyei Jogú Város Önkormányzata Közgyűlésének Pénzügyi Bizottsága 
a „Javaslat az önkormányzat kizárólagos és többségi tulajdonában álló gazdasági 
társaságok javadalmazási szabályzatának elfogadásáról” tárgyú előterjesztés 
határozati javaslatait a Közgyűlésnek tárgyalásra javasolja. 
 
Határidő: 2022. december 13. 
Felelős: Máté Péter elnök 

dr. Holczer Mónika igazgatóságvezető 

 
 
 
További kérdés, hozzászólás nem hangzott el, az elnök a nyilvános ülést 08 óra 48 perckor 
berekeszti.  
 

K.m.f. 
  

 
Móra Viktória 

                            jegyzőkönyv-hitelesítő 
 
 
 
Készítette: 

   dr. Holczer Mónika 
                            jegyzőkönyvvezető 
  

 

              Máté Péter 
            elnök 

 

 

Ellenjegyezte: 
           dr. Gábor Ferenc 

          jegyző 
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